
 

 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 27/7/2023 

 

Της:  Μαρίας Αθανασίου, Βουλευτή Β2' Δυτικού Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής & Οικογένειας 

   

ΘΕΜΑ:  «Σε πλήρη εγκατάλειψη το κτήριο του Θεραπευτηρίου Χρονίων Παθήσεων 

των Χανίων» 
 

Κυρία Υπουργέ,  
 

Εικόνες απόλυτης εγκατάλειψης βλέπουμε σε ανάρτηση Μέσου Κοινωνικής Δικτύωσης του 
διαδικτύου που αφορούν στο Θεραπευτήριο Χρονίων Παθήσεων των Χανίων: 
(https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fflashnews.gr%2Fpost%2F670456%2Fchania-
anthropoi-choris-foni-zoun-se-synthikes-egkataleipsis-
foto%2F&h=AT0SSDZhMc40_BGPrpmUJ4ERPs77QD-
dtGuIz7HNf9pQiqqO9ISzR8mgBfHaML8lfwoH5e5tSiU1Qq8_gYuuBtp-
VlyIr_4R6aqz8ILTZIN9XXtwm4RqIZdyBt1_Bs3J_9JB&s=1). Όπως σημειώνει και ο αρθρογράφος 

στην προηγούμενη ανάρτηση, παρατηρώντας την άθλια κατάσταση των υποδομών του 
παραπάνω κτηρίου, κατανοούμε ότι οι φιλοξενούμενοι ασθενείς στερούνται την   στοιχειώδη 
αξιοπρεπή διαβίωση στον νοσοκομειακό χώρο που τους φιλοξενεί για όλη την υπόλοιπη ζωή 
τους. Οι φωτογραφίες μιλούν μόνες τους: Βλέπει κανείς σοβάδες από τοίχους και ταβάνια να 
έχουν πέσει τελείως, κολώνες στους τοίχους να φέρουν έντονες φθορές, πλακάκια τουαλέτας 
σπασμένα, ένα πυροσβεστικό κουτί να κρέμεται ξηλωμένο κλπ. Παρήγορο είναι, τουλάχιστον, 
το ότι δεν έχει καταγραφεί, μέχρι στιγμής, από κάποιον συνοδό ασθενούς οιαδήποτε 
διαμαρτυρία ή αρνητικό σχόλιο για τους εργαζομένους του εν λόγω θεραπευτηρίου, οι οποίοι 
φαίνεται να παρέχουν αξιοπρεπή φροντίδα στους ηλικιωμένους φιλοξενούμενους. 
 

Η παραπάνω ελεεινή κατάσταση των υποδομών στο κτήριο του Θεραπευτηρίου Χρονίων 
Παθήσεων των Χανίων εγείρει εύλογα ερωτήματα για το ποια μέτρα προς αντιμετώπιση της 
ζοφερής αυτής κατάστασης έχουν λάβει, μέχρι τώρα, αφενός, η διοίκησή του, και αφετέρου, το 
Κέντρο Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Κρήτης, στο οποίο υπάγεται το εν λόγω 
Θεραπευτήριο. Η επέμβαση της αρμόδιας πολιτικής ηγεσίας προς αποκατάσταση των 
προβλημάτων στο κτήριο του Θεραπευτηρίου Χρονίων Παθήσεων των Χανίων είναι άκρως 
αναγκαία και επιβεβλημένη, καθώς, οι ασθενείς φιλοξενούμενοι δεν είναι σε θέση οι ίδιοι να 
υψώσουν φωνή διαμαρτυρίας για το παραμικρό. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
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Ερωτάται η κ. Υπουργός:  
 

Προτίθεσθε να λάβετε κάθε απαραίτητη πρωτοβουλία, τόσο για τις κατάλληλες παρεμβάσεις 

στις διοικήσεις των αρμόδιων φορέων, όσο και για την δρομολόγηση της απαραίτητης σχετικής  

χρηματοδότησης, προκειμένου να αποκατασταθεί η αρτιότητα των κτηριακών υποδομών του 

Θεραπευτηρίου Χρονίων Παθήσεων των Χανίων, ώστε οι τρόφιμοί του να διαβιούν σε 

συνθήκες αξιοπρέπειας και ασφάλειας, δεδομένης της σοβαρότητας της καταστάσεως της 

ψυχικής υγείας τους αλλά και του παρωχημένου της ηλικίας τους; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ 

 




